
Порядок розрахунків за споживання 
житлово-комунальних послуг планується змінити

Без коментарів зрозуміло, що взимку ми споживаємо більше комунальних послуг, а з настан
ням тепла надворі —  значно менше. Оплата за комунальні послуги р івномірно розподіляється на 
12 місяців року, Інша ситуація в КП “УЖ КГ” , яке має платити по ф акту за використаний газ та його 
транспортування. У  зв ’язку з цим назріло питання про зм іну порядку розрахунків за енергоносії з 
урахуванням їх  фактичного споживання.

Це питання обговорювалося на 9-й і 10-й надзвичайних сесіях м іської ради, що відбулися 28 
жовтня. По року сума оплати за спожиті комунальні послуги не зм іниться —  вона зросте в зимовий 
час і зменшиться в літній. Це, звичайно, порушить сталий порядок розрахунків, і деяким сіїшм 
прийдеться оф ормляти на цей час субсидії, але цього кроку вимагає час. Навчилися ж  ми за 
міжміські телефонні розмови платити в тому обсязі, на скільки “наговорили".

Засобами масової інф ормації неодноразово повідомлялось, що Славутич постійно “лихома- 
нять” попередження про відключення електроенергії та газу за борги УЖ КГ, У такій ситуації жити 
і працювати непросто. Йде постійний пошук вдосконалення системи розрахунків.

Лю бу нараду міський голова розпочинає з аналізу д іяльності житлово-комунального господар
ства. Сьогодні це питання номер один.

Позитивним можна назвати той факт, що більш-менш нормалізувалася поточна оплата за спожи 
вання електроенергії, тепла та води. Так, наприклад, за жовтень вироблено послуг УЖ КГ на суму 620 
тис. грн., а оплачено споживачами 580 тис.грн. Погашення ж  старих боргів ведеться дуже повільно. 
На жаль, тільки застосування крайніх мір— відключення котеджів, судові процеси, штрафи адмін 
комісії, змушують господарів житла та керівників організацій робити певні висновки.
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